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Szonowny Pan

Marek Wojtkowski

P re zy d e nt M i a sto Wtoctow ka

\ff imieniu dzialkowiczow z trzech ogrod6w Rodzinnych Ogrodow

Dzialkowych,, KI"OS","WlOS E N KA","WYPOCZYN E K" usytuowa nych wzdtui u l.

Spokojnej oraz mieszkarlcow pracujqcych w zakladach ul. Spokojnej zwracam

sig z uprzejmA pro$bE by uwzglqdnic w trakcie budowy ulicy Spokojnej w

organizacji ruchu przyszto6ciowo zatoczki przystankowe dla MPK. Bardzo duio

mieszkaficow korzystaio by z autobusu MPK gdyby Pan Prezydent uwzglqdnil

ich postulat o uruchomieniu -przedtu2eniu obecnie kurujqcej linii autobusowej

MPK Rybnica do ul. nowo budowanej ul. Spokojnej.

Chcialbym by dyrekcja MPK wypowiedziafa siq w tym temacie i bardzo

o to proszq by Pan Prezydent przekazat proibg mieszkafrc6w o uruchomieniu-

przedtuzeniu kursowania autobusu z Rybnicy oczywiScie po wybudowaniu

ul. Spokojnej.

Uprzejmie proszQ o rozwa2enie pro6by mieszkancow majqcych dziatki

ogrodnicze w ciqgu ul. Spokojnej doje2diajqcych do pracy itp.

Z powaianiem


